
ALDERSLYST SØHOLT LOKALRÅD 

REFERAT FRA LOKALRÅDSMØDET 25 APRIL 2024 
 

 
Pkt. 1 Opsamling på trafik med inviterede gæster Max. 1 time 

           Gæster Jan fra Grundejerforeningen på Sølystvej og Karsten nabo til lokalrådsformand Lone 

           S Andersen. Politikkerne var lydhør over for det man fortalte dem. Så derfor vil vi nu samle 

           trådene. Og sende det til Cykelisforbundet. Opfordre til at der skal være 40 km i bymidten 

           Og som udtrykte slå dem med en hammer. Sølystvej er farlig for bløde trafikanter der 

           kommer få igennem på den korte bane. Få lavet 4 svingbaner mod øst. Sportsvej 40 km skilte 

           på hele strækningen og chikaner inden om 

 

           Bente undersøger argumenter for sølystvej. Fra Sølystvej nr. 20 til Sølystvej 24 kan der 

           Parkeres inde i gården. Så bliver er der muligt at køre nemmer gennem svinget. Og lave 

           Lave bedre plads til cykellister venlige chikaner kan ikke være dyrt. Man kunne jo lave en 

           forsøgsperiode. Eventuelt lave 100 til 150 meter chikaner på Sølystvej. 

 

           Karsten fortalte at børnekvarteret er forsømt ikke børnevenlig. Man kunne jo lave en blå 

           cykelsti på Langelinie. Og hvorfor skal bussen inde så kan ingen komme forbi. Mangler 

           cykelsti ved Sølystskolen. Hvad med at asfalterer ved baseringerne. Korrekt lys i vores 

           Tunneler under vejene. 

 

Pkt. 2 Vi er enige om at vi vil søge igen om at blive Årets lokalområde. Lone laver et udkast der 

           bliver sendt rundt til os. 

 

Pkt. 3 11 april mødet Vi får stor ros for at vi kæmper så godt som vi gør og tager sager op på eget 

           Interaktivitet. 

 

 

Pkt. 4 September event. Dukketeater ( Bugtaler ) Lave noget så man kunne vinde billetter. Vi 

           kunne købe 10 eller 20 billetter. 

           Fællessang – Byvandring ( skrive til Silkeborg Guiderne om de kunne lave en tur ) 

 

Pkt. 5 Lokalplan for gamle alderslyst år 1900 til 1940 Vi havde besøg af David Schiess  som viste 

           os en video. Vi kunne jo lave et læsebrev om det eller inviterer til et møde. 

           Vi har nedsat en arbejdsgruppe bestående af David Kasper Bente holder ders første møde 

           på mandag D.29 April. 

 

 

Pkt. 6 Økonomi ser fornuftig ud.   

               

            


